

PRODUCT CODE : 190800
SIZE : L 190800

CERTIFICATION : PPE Cat. III

EN - INSTRUCTIONS FOR USE

These gloves comply with European Regulation (EU) 2016/425 concerning Personal Protective Equipment (PPE) and also comply with the European standards EN 420:2003+A1:2009, EN ISO 374-1:2016, EN ISO 374-1+A1:2018 and EN ISO 374-5:2016. They comply with European Guideline EC/1935/2004. Performance and limitation of use: This product has been tested in accordance with EN ISO 374-1:2016 and EN 420:2003+A1:2009 and achieved the following performance levels: EN 374-2:2014. Air leak: PASS. Water leak: PASS. The penetration resistance has been assessed under laboratory conditions and relates only to the tested specimen.

EN 374-4:2013 Degradation levels indicate the change in puncture resistance of the gloves after exposure to the challenge chemical. This information does not reflect the actual duration of protection in the workplace and the differentiation between mixtures and pure chemicals. The chemical resistance has been assessed under laboratory conditions from samples taken from the palm only and relates only to the chemical tested. It can be different if the chemical is used in a mixture. It is recommended to check that the gloves are suitable for the intended use because the conditions at the workplace may differ from the type test depending on temperature, abrasion and degradation. When used, protective gloves may provide less resistance to the dangerous chemical due to changes in physical properties. Movements, snagging, rubbing, degradation caused by the chemical contact etc. may reduce the actual use time significantly. For corrosive chemicals, degradation can be the most important factor to consider in selection of chemical resistant gloves. Before usage, inspect the gloves for any defect or imperfections.

Storage and transport: The gloves must be stored on a clean, cool and dry location, without being compressed and in the original packaging. Do not expose the gloves to direct sunlight or extremes of temperature. Make sure the packaging and the gloves are not damaged during shipment.

Disposal: Dispose of with normal waste, otherwise in accordance with cheical safety regulations after intentional or unintentional contamination witch chemical substances.

Further information: Gloves may cause allergic reactions by sensitized persons. Additional caution should be practised by known oversensitivity. Protective gloves should not be worn when there is a risk of entanglement by moving parts of machines.

Use: Be sure that this product and its size is suitable for the task to be performed. Do not use unsuitable or damaged gloves. These gloves are designed as single use gloves and should be disposed of after use. Gloves shall not be used for protection against fire, heat, cold, electricity, ionizing radiation or mechanical risks.

FR - NOTICE D'UTILISATION

Ces gants sont conformes au Règlement européen (UE) 2016/425 relatif à l'équipement de protection individuelle (EPI) et sont également conformes aux normes EN 420:2003+A1:2009, EN ISO 374-1:2016, EN ISO 374-1+A1:2018 et EN ISO 374-5:2016. Ils sont conformes avec la directive européenne CE/1935/2004. Performance et restriction d'utilisation : ce produit a été testé conformément aux normes EN ISO 374-1:2016 et EN 420:2003+A1:2009 et a obtenu les niveaux de performance suivants: EN 374-2:2014. Étanchéité à l'air : RÉUSSI. Étanchéité à l'eau : RÉUSSI

Les niveaux de dégradation de l'EN 374-4:2013 indiquent le changement survenu au niveau de la résistance aux perforations des gants après exposition aux produits chimiques à l'essai. Ces informations ne reflètent ni la véritable durée de protection sur le lieu de travail ni les différences entre mélanges et produits chimiques purs. La résistance aux produits chimiques a été évaluée en laboratoire à partir d'échantillons prélevés au niveau de la paume

uniquement et vaut uniquement pour le produit chimique testé. Elle peut être différente si le produit chimique est utilisé dans un mélange. Il est recommandé de vérifier que les gants sont adaptés à l'utilisation visée, les conditions sur le lieu de travail pouvant différer de l'essai de type en fonction de la température, de l'abrasion et de la dégradation. Lors de leur utilisation, les gants de protection peuvent offrir une résistance moindre au produit chimique dangereux suite à des changements dans leurs propriétés physiques. Les mouvements, les accrocs, les frottements ou encore la dégradation engendrée par le contact avec le produit chimique peuvent réduire considérablement la durée d'utilisation effective. Pour des produits chimiques corrosifs, la dégradation peut être le facteur le plus important à prendre en compte dans le choix de gants résistants aux produits chimiques. Avant toute utilisation, vérifiez que les gants ne présentent aucun défaut ni aucune imperfection. La résistance à la pénétration a été évaluée dans des conditions de laboratoire et ne concerne que l'échantillon testé.

Stockage et transport : Les gants doivent être stockés dans un endroit propre, frais et sec, sans être comprimés et dans le conditionnement d'origine. N'exposez pas les gants à la lumière directe du soleil ou à des températures extrêmes. Assurez-vous que le conditionnement et les gants n'aient pas été endommagés lors de l'expédition. Élimination : Veuillez jeter ces gans avec les déchets ménagers en cas de contact volontaire ou involontaire avec des produits chimiques, veuillez mettre ces gants au rebut en respectant les consignes d'élimination relatives au produit chimique.

Remarques particulières : Ces gants peuvent causer des réactions allergiques chez les personnes sensibles. Il est conseillé de faire preuve d'une vigilance accrue en cas d'hypersensibilité connue.

Utilisation : Contrôlez ce produit pour vous assurer qu'il convient à l'activité prévue et que la taille es adaptée. N'employez jamais de gants inadaptés ou défectueux. Ces gants sont conçus pour un usage unique et doivent être régulièrement éliminés. Ces gants n'offrent aucune protection contre le feu, la chaleur, le froid l'électricité ou les rayonnements ionisants.

EN ISO 374-1 :2016 / Type B			
CHEMICALS PRODUITS CHIMIQUE		PERMEATION EN16523 :2015	DEGRADATION DÉGRADATION
J	n-Heptane	3 (>60 minutes)	30.9%
K	40% Sodium Hydroxide	6 (>480 minutes)	-9.4%
T	37% Formaldehyde	5 (>240 minutes)	-4.1%
P	30% Hydrogen Peroxide	3 (>60 minutes)	-17.0%

NOTIFIED BODY: SATRA Technology Europe Limited,
Bracetown Business Park,
Clonea, D15VNZP Republic of Ireland
(Notified Body: 2777)

CONTACT: Scell-It
28 rue Paul Dubrule
59610 Lesquin
FRANCE
www.scell-it.com

Declaration of conformity / Déclaration de conformité :
www.Grippaz.com/certs